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zajímavosti

S europoslankyní Michaelou Šojdrovou ve Velkém Meziříčí

vloženo: 8.9.2017, 23.03

V pátek odpoledne /8.9.2017/ zavítala do Velkého Meziříčí europoslankyně Michaela Šojdrová, aby zde
navštívila domácí hospic a v místním Jupiter clubu společně s poslancem Vítem Kaňkovským besedovala
s občany města.

Pohodový školní rok 2017/2018

vloženo: 4.9.2017, 13.37

Přeji šťastný vstup do nového školního roku :-)

Odstartováno :-)

vloženo: 2.9.2017, 23.54

V pátek 1.9. jsme startovali společně s Vámi nejen nový školní rok 2017/2018, ale i volební kampaň. Chtěl
bych poděkovat všem, kteří nás přišli podpořit jak na tiskovou konferenci k...
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KDU-ČSL: Podařilo se nám zjednodušit život jedné z nejzranitelnějších skupin naší společnosti

vloženo: 1.7.2017, 13.28

Tisková zpráva, 30. 6. 2017 Po roční, komplikované práci, byla Poslaneckou sněmovnou schválena novela
Víta Kaňkovského a Jana Bartoška, která novelizuje zákon č. 329/2011 Sbírky o poskytování dávek osobám
se...

Projektové dny na třebíčském gymnáziu

vloženo: 24.6.2017, 11.51

Vít Kaňkovský: "Včera na Gymnázium Třebíč proběhl tzv. Projektový den, který nabídl množství akcí pro
studenty, ze kterých si mohli sami vybrat témata, která je zajímají. Jsem rád, že jsem...



3

Vít Kaňkovský vystoupil na konferenci o kvalitě zdravotnictví

vloženo: 16.6.2017, 22.24

Poslanec Vít Kaňkovský vystoupil v pondělí 12.6.2017 na konferenci "Výzvy pro kvalitu ve zdravotnictví
2017" v hotelu Pyramida v Praze.

Rozsviťme Českou republiku

vloženo: 6.6.2017, 19.18

Rozsviťme Českou republiku - projekt k podpoře nemocných roztroušenou sklerózou dorazil 6. června 2017
také do Jihlavy.
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Na gymnáziu se hovořilo o kvalitě zdraví

vloženo: 23.5.2017, 21.13

V úterý 23.5. navštívil lékař a poslanec Vít Kaňkovský /KDU-ČSL/ velkomeziříčské gymnázium, aby zde
studentům prezentoval téma kvality zdraví v České republice.

Žďárské sociální služby

vloženo: 15.5.2017, 21.12

Setkání s uživateli a zaměstnanci žďárských sociálních služeb.
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Popřáli jsme maminkám ...

vloženo: 14.5.2017, 16.28

Spisovatel Jiří Stránský kdysi řekl: "U nás doma platí zákon o radosti. Ten zní: Když můžeš udělat radost, tak
musíš!" "Dnes jsme snad udělali radost společně s Petrem Piáčkem a...

Konference o sociálním podnikání

vloženo: 12.5.2017, 23.10

Vít Kaňkovský: "Dnes se v Jihlavě uskutečnila konference o sociálním podnikání, na které se účastníci měli
možnost seznámit s činností svých kolegů, poznat, jak to dělají jinde a předat si...
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V Senátu se hovořilo o rozpadu rodin

vloženo: 12.5.2017, 23.00

V Senátu se uskutečnil seminář týkající se rozpadu rodin, který jsem zaštítili místopředsedkyně Senátu
Miluše Horská, poslanec Vít Kaňkovský a europoslanec Tomáš Zdechovský.

Havlíčkobrodský domov pro seniory

vloženo: 11.5.2017, 22.52

Vít Kaňkovský: "Dnes opět skvělí posluchači přednášky o prevenci úrazů. Tentokrát v DPS v Havlíčkově
Brodě. Děkuji :-) Díky patří také paní ředitelce Magdaléně Kufrové. Samozřejmě ani dnes jsem nemohl...
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Za seniory do Moravských Budějovic

vloženo: 9.5.2017, 22.17

Vít Kaňkovský: "Dnes odpoledne jsem v Domě sv. Antonína v Moravských Budějovicích přednášel uživatelům
a zaměstnancům domova o prevenci úrazů seniorů. Rád jsem ale využil této příležitosti a přítomným
ženám...

Nejen o kvalitě zdraví na jihlavské škole FARMEKO

vloženo: 3.5.2017, 22.02

Jihlava, 3.5.2017 - O kvalitě zdraví v ČR dnes přednášel poslanec Vít Kaňkovský na jihlavské škole FARMEKO
- Vyšší odborná škola zdravotnická a Střední odborná škola, s.r.o. Vedle kvality zdraví došlo...
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